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P r o t o k ó ł   Nr XXXIV/2014 

z obrad sesji Rady Gminy Krzeszyce VI kadencji 

w dniu 24 kwietnia 2014r. 

 

XXXIV zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VI kadencji rozpoczęła się  o godz. 12.00. 

 

Obrady otworzył  przewodniczący Rady Gminy,  Pan Jan Galoński:  

- powitał radnych, sołtysów, gości zaproszonych: kierowników jednostek organizacyjnych,  

Skarbnik ZSS w Krzeszycach,  Pana Wójta, Panią Skarbnik. 

- stwierdził prawomocność obrad – na 15 radnych w chwili rozpoczęcia obrad, obecnych 11 

radnych; w trakcie obrad przybyło 3 radnych. Nieobecny 1 radny.  

 

Porządek obrad bez zmian przyjęto jednogłośnie 11 głosami za i przedstawiał się następująco: 

 

1.  Sprawy regulaminowe: 

         a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

         b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2.  Przyjęcie sprawozdań z działalności gminnych jednostek organizacyjnych za 2013r.  

     podporządkowanych i nadzorowanych przez Radę Gminy Krzeszyce. 

3.  Podjęcie uchwały w sprawie oceny  zasobów pomocy społecznej. 

4.  Przyznanie w 2014 roku dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty  

      budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków – podjęcie uchwały. 

5.  Zmiana uchwały budżetowej 2014r. – podjęcie uchwały. 

 6.  Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

 7.  Interpelacje, wnioski i zapytania. 

 8.  Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

 

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie bez zmian 11 głosami za. 

 

Ad 2. 

 

W tym punkcie przybyli radni: Władysława Olszewska, Marian Smolarek i Waldemar 

Smoliński – obecnych 14 radnych.  

 

Kierownicy jednostek organizacyjnych przedstawili sprawozdania z działalności podległych 

im jednostek za 2013r. /w załączeniu do protokołu/ i dokonali objaśnień na zapytania. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli sprawozdania jednostek podporządkowanych i nadzorowanych 

przez Radę Gminy, tj.: 

 

- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzeszycach, 

- Gminnego Ośrodka Kultury w Krzeszycach, 

- Zespołu Szkół Samorządowych w Krzeszycach, 

- Zespołu Edukacyjnego w Kołczynie, 

- Przedszkola Gminnego w Krzeszycach, 

- Gminnego Zespołu Administracyjno-Ekonomicznego Szkół w Krzeszycach, 
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- Gminnej Biblioteki Publicznej w Krzeszycach, 

- Zakładu Usług Komunalnych w Krzeszycach. 

 

W tym punkcie obrad radni: Edyta Kuszka, Piotr Blatkiewicz, Ryszard Buczkowski, Dawid 

Hendzel opuścili  obrady sesji Rady Gminy – pozostało 10 radnych. 

 

Ad 3. 

 

Kierownik GOPS, Pani Ewelina Banicka-Buksa przedstawiła projekt uchwały wraz                 

z  załącznikiem. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXXIV/203/2014  w sprawie oceny  zasobów 

pomocy społecznej, którą przyjęto jednogłośnie 

10 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Ad 4. 

 

Pan Wójt przypomniał, że na  ostatniej sesji radni przyjmowali uchwałę w sprawie zasad 

udzielania dotacji na zabytki i jedną z zasad było, że Wójt w terminie do dnia 30 kwietnia 

roku, w którym dotacja ma być udzielona, przedkłada Radzie Gminy propozycję przyznania 

dotacji albo informację o nie złożeniu propozycji. Wniosek wpłynął z parafii w Kołczynie na 

remont dachu kościoła filialnego w Łukominie. Pan Wójt proponuje kwotę 7 tys. zł. 

 

Radny Pan Smoliński – był wniosek na 10 tys., to proponuję dać 10 tys. zł. 

 

Pani Sołtys Łukomina - sołectwo zrezygnuje z 2 tys. zł, przyznanych z funduszu 

przeciwalkoholowego i czy można tę kwotę dołożyć do dotacji na kościół? 

 

Pani Skarbnik – jak Rada wyrazi zgodę, to można. 

 

Po dyskusji postanowiono przekazać na dotację kwotę 10 tys. zł, z uwzględnieniem 

propozycji Pani Sołtys Sołectwa Łukomin. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXXIV/204/2014 w sprawie przyznania 

w 2014 roku dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty  budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków,  którą przyjęto jednogłośnie 

10 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

 

Ad 5. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Uwag radni nie wnieśli. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXXIV/205/2014 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej 2014r, którą przyjęto jednogłośnie 

10 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 
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Ad 6. 

 

Pan Wójt odczytał komunikat Wojewody o zagrożeniu burzowym, a następnie  przedstawił 

sprawozdanie z prac w okresie międzysesyjnym, tj. od 31.03.2014r. do 24.04.2014r.: 

 

02.04.2014r. – posiedzenie Zarządu Powiatowego ZOSP w Sulęcinie w sprawie Powiatowych 

Zawodów Pożarniczych w Krzeszycach dn. 28.06.2014r. 

 

03.04.2014r. – posiedzenie Komisji Oświaty i Kultury, na którym oceniono dotychczasową 

działalność ORLIKA w Krzeszycach, a także oceniono przygotowania do obchodów 50-lecia 

powstania Zespołu „Rudniczanki”. 

 

04.04.2014r. – spotkanie z Zarządem OSP Kołczyn w celu ustalenia zakresu prac przy 

budowie remizy w ramach dotacji z ZG ZOSP i Komendy Głównej PSP w Warszawie. 

 

08.04.2014r. – udział  w Konferencji w PWSZ w Gorzowie Wielkopolskim na temat 

gospodarki i nauki na pograniczu polsko-niemieckim. Spotkanie z Posłem Waldemarem  

Sługockim. 

 

09.04.2014r. – spotkanie Wójtów i Burmistrzów Zrzeszenia Lubuskiego w Lubrzy w  sprawie 

opodatkowania gruntów zajętych pod linie energetyczne w lasach państwowych. 

 

10.04.2014r. – posiedzenie Komisji Rolnictwa w celu omówienia spraw związanych                                        

z funkcjonowaniem urządzeń melioracji podstawowej i szczegółowej na terenie gminy. 

 

11.04.2014r. – spotkanie z delegacją gm. Altlandsberg na czele z burmistrzem A. Jaeschke 

celem omówienia kalendarza imprez wspólnych w 2014r.. Planowane są:  

udział gminy Krzeszyce w Zlocie Rowerowym, w obchodach 50—lecia jednostki 

młodzieżowej OSP w Brüchmülle i udział w Święcie Strachów – 06.09.2014r. Natomiast 

goście wezmą udział w VII Olimpijskim Biegu Kołczyńskim /17.05.2014r./, w Powiatowych 

Zawodach Pożarniczych /28.06.2014r./ i XX Krzeszyckiej Jesieni /14.09.2014r./. 

 

13.04.2014r. – odbył się XXXI Bieg „Śladami Wiosny” w Przemysławiu. Udział wzięło ok. 

400 zawodników, w tym 96 w biegu głównym. Gimnazjum w Krzeszycach i SP Krzeszyce 

zajęły I m. zespołowo, a SP Kołczyn II m. w szkołach podstawowych. 

 

23.04.2014r. – odbyło się spotkanie rolników i przedstawicieli LZMiUW. Ustalono zasady 

współpracy przy regulacji zastawek i jazów na rowach podstawowych, przy udziale 

pracowników Urzędu Gminy, aby dobrze działały wszystkie kanały i urządzenia na kanałach. 

 

24.04.2014r. – rozstrzygnięcie przetargu na modernizację sali w Krzemowie planowane jest 

na 07.05.2014r. Przygotowana też jest specyfikacja na przetarg na wykonanie Centrum 

Rekreacyjno-Wypoczynkowego w Krzeszycach, który ma być rozstrzygnięty w czerwcu 

2014r., a rozpoczęcie prac ok. lipca 2014r.-maja 2015r. 
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Ad 7. 

 

Pan Przewodniczący przypomniał radnym o złożeniu do 30.04.2014r. oświadczeń 

majątkowych za 2013r. i powrócił do tematu funduszu sołeckiego 

 – nikt nie pomyślał o zakupie ciągnika do odśnieżania lub zakupu wozu do wywożenia 

nieczystości; jest to moje spostrzeżenie i jest mi trochę przykro, że radni  zapatrzyli się tylko 

na doposażenie budżetu sołectwom 

- te 2 tys. zł z „alkoholówki” na sołectwo z przeznaczeniem na festyn, to uważam, że nie jest 

mało. 

 

Radny Pan Peczkajtis – ile na naszym terenie jest obszarów Natura 2000 – wcześniej było 

takie spotkanie przyrodników, dot. Natura 2000 w Kołczynie i mało kto wiedział,  jutro ma 

się odbyć takie spotkanie w Słońsku i chciałbym zobowiązać Pana Przewodniczącego, żeby 

pojechał i zabrał głos w imieniu rolników /godz. 10.00, Hotel Słowiański w Słońsku/. 

 

Pan Przewodniczący – kiedy podejmowaliśmy uchwałę Natura 2000, to było bardziej 

czytelne; w tej chwili jest bardzo zagmatwane. 

 

Radna Pani Olszewska – to co ja się dowiedziałam, to było ,powiedziane, że z tych 

wszystkich łąk w Kołczynie, tzw. łąk maszkowskich, to rolnicy już nie będą korzystali, to po 

prostu będzie natura, wszystko na dziko. 

 

Pan Sekretarz – poinformował, że naszą gminę na tym spotkaniu ma reprezentować Ania 

Waraksa i Maria Korolewicz, wiedząc, że to jest tak poważny problem. 

 

Radny Pan Ryszard Smoliński – kiedy zaczną być remontowane gminne drogi szlakowe, bo 

niektóre już stają się praktycznie nieprzejezdne, 

- druga sprawa - kiedyś Pan Wójt wspomniał, że p. Sobieraj wyraził chęć kupna pasa działki 

koło swojego domu celem zrobienia tam parkingu i wiem, że wystąpił pismem i co dalej? 

 

Pan Wójt – Pan Sobieraj był u mnie wczoraj i żadnego pisma nie złożył, nasza propozycja na 

piśmie do Pana Sobieraja była, że proponujemy tę drogę do sprzedaży i prosimy wystąpić 

pismem i nie wystąpił, czyli nie ma sprawy, 

- odnośnie dróg gminnych mówiłem na ostatniej sesji, że na drogi nie mamy pieniędzy. 

oczywiście wynajmiemy równiarkę, ale nie wiem czy wykonawca zgodzi się poczekać na 

pieniądze. Jeśli chodzi o ubytki w asfalcie, to jest łatwiej, firma, która robi drogi powiatowe,  

od razu nasze zrobi. 

 

Radny Pan Smolarek – wniósł, że będzie możliwość zatrudnienia ok. 400 osób w firmie, w 

której radny pracuje i tu gwarantuję, że każdy mieszkaniec naszej gminy taką pracę znajdzie; 

natomiast jest ten problem komunikacyjny, autobus czerwony tylko dojeżdża do Kiełpina, 

dalej brakuje tych 3 km -  niestety przez te cztery lata problem nie został podniesiony przez 

powiat gminy Deszczno i naszą gminę, i w tej chwili nie ma żadnego dojazdu do Gorzowa, 

jedynie prywatnym samochodem. 

 

Pan Wójt –możemy to rozwiązać, jeśli to rzeczywiście miałoby być aż 400 osób, rozmawiając 

z PKS i puszczając autobus, który jest rentowny. 

 

Pan Smolarek – tylko, że to praca na zmiany. 
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Pan Przewodniczący – można by to rozwiązać w ten sposób, że Mariusz Pulkowski mógłby 

wozić. 

 

Sołtys Pan Woszczyński – odniósł się do wypowiedzi Pana Przewodniczącego, ponieważ się 

z tym nie zgadzam – są pieniądze, które zostały przeznaczone z funduszu profilaktyki 

alkoholowej, które muszą być wydane, wiec z korzyścią jest jeśli przeznaczy się je na 

działalność sołecką, i przynajmniej nie ma później problemu, że gdzieś zrobiono więcej, 

- druga sprawa, co z naprawą drogi w Karkoszowie, jak długo będziemy jeszcze czekać, ile 

jeszcze odroczeń terminów? 

 

Pan Wójt – na razie nie było żadnego odroczenia,  a teraz jest ostateczny termin do końca 

kwietnia i  jeżeli do tego terminu nie zrobi, to wykorzystana będzie gwarancja. 

 

Radny Pan Peczkajtis – odnośnie funduszu sołeckiego, inne gminy praktykują w ten sposób, 

że np. w przypadku naszej gminy, to byśmy musieli te 240 tys. zł zapisać w budżecie i jest 

niepisana umowa między Wójtem a sołectwami i na spotkaniu sołtysów ustalamy, że 4-5 

sołectw chce skorzystać i wtedy na koniec roku jest wykorzystana pula przykładowo 80 tys. zł 

a resztą to czyszczenie budżetu, gdzie co zabrakło. 

 

Sołtys Pani Małgorzata Andruszko – zgłaszałam, że na Krasnołęgu zniszczyli przystanek, 

zgłosiłam to do Dzielnicowego, Dzielnicowy powiedział, że p. Witkowski musi oszacować 

straty i było to zgłoszone do p. Witkowskiego ok. 2 tygodnie temu i do tej pory nie ma 

odzewu. 

 

Więcej uwag i pytań nie wniesiono. 

 

Pan Wiceprzewodniczący podziękował zebranym za przybycie i owocną dyskusję  i zamknął 

obrady XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Obrady zakończono ok. godz. 16.30. 

 

 

 

Protokołowała: 

……………………………….. 

/Maria Parchimowicz/ 

 

 

 

 

 


